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Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Bo Larsson
Anders Hallqvist
Mikael Långberg

samt suppleanterna:

s1.
- Ordförande Magnus Månson hälsade de nårvarande välkomna och förklarade
mötet öppnat.

s2.
Föregående mötes protokoll nr. 5-2001 godkändes

s3.
- Maskinisten Olle Pihl avgick vid årsskiftet och efterträdes av följande:
Ordinarie maskinist: Lennart Larsson Bronslursgalan 12
Biträdande maskinist: Ola Östervall Lurblåsargatan 17
- Angående återkommande stopp efter förebyggande renspolning kunde Magnus
informera att MälarenergiVA ännu inte har återkommit om den besiktning sorn de
skall göra av föreningens huvudavloppsstam. Om det vid besiktningen framkommer
att det är fel eller skada på foreningens huvudavaloppsstam kommer vi att få
stå för kostnaden för besikting resp. för ev. åtgärd.
- Sekr:. Peter Haglund mecidelade att arbetsgruppen förflödesprenii+åtgärder
kommer att starta sitt arbete inom kort.
- Bo Larsson rapporterade ang. statusen för åtgärder i krypgrunderna. Efter åtskilliga
besvär med kontakter och problem med att få åtgärder utförda, har det visat sig att
den anlitade entreprenören inte har möjlighet eller kan åta sig att åtgarda de felsom
han anlitats för. Bo kommer därför att snarast kontakta ett antal andra WS-entrepre-
nörer och infordra anbud för snabbast möjliga åtgärder.
- Magnus informerade att inga direkta nyheterfinns ang. "bredband". Vad gällerTelia
ADSL är läget oförändrat negativt, i.o.m. att vi är för långt ifrån kopplingsskåpet, och
detta inte är planerat att byggas ut inom nämraste framtiden.
Magnus har nyligen även varit i kontakt med Telenordia, liksom även Home.se. Dessa
två undersöker nu möjligheterna för ADSL inkoppling för föreningens medlemma-r.
Magnus har även varit i kontakt med Bravida för att få underlag för ett fibernät. Preli-
minära uppgifter för en sådan inkoppling skulle vara 15000 kr/hus i installationskostnad
ansluten tillövärlämningspunkt på stadsnätet. Månadskostnad på 200 kr/mån för
obegränsat surfande.
- Snöröjningen får sägas ha fungerat väl hittills under säsongen.
- Miljöbodama fungerar någorlunda tillfredsställande, men det finns orsak att trycka
på några punkter. Om det är helt fullt i ett kärl, får inte sopor ställas brevid på golvet.

Försök istället att komprimera i kärlet, eller släng i miljöboden närmast brevid.
Glassorteringen måste skötas. Endast Ofärgat glas iden behållaren! De olika kärlen
är avsedda förförpackinqsinsamlinq och inte något annat. En hårtork hör inte hemma
i hårdplast-kärlet. Sådant skall lämnas tillåterbruken!
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s4.
- Kassören Erik Wredling redogjorde för det preliminära utfallet för verksamhets-
året 2001. Aret gav ett överskott på ca 142000 kr. Huvudsakligen beroende på den
mycket milda vintern och låg värmeforbrukning.
- Budgeten för ärel2O02 presenterades av Erik och med tanke på föreningens mycket
starka ekonomiska läge beslöt styrelsen att föreslå en sänking av kvartalsavgifterna
till 3600/3560 kr för 2:a till 4:e kvartalen2AO2.

s5.
- Arets föreningsstämma planeras preliminärt tilltorsdagen den 23 mE2002i
Brandthovdaskolans matsal.

- Styrelsen påminner om att tiden för medlemmarnas mortioner går ut den 31 rnars.
- Valberedningen ombedes vidtaga nödvändiga åtgärder.
- Styrelsen kunde bara komma fram till att två nya grannar harflyttat in uhder
föregående år.

s6.
- Sandning av gårdsgatoma kom på tal. Styrelsen kunde inte fastställa om detta är
en uppgift för kommunen eller åligger fastighetsägarna.,Frågan skall undersökas.
- Miljöbodarnas ltterbelysningar styrs vad gäller brinntiden. Miljöbod 1 och 2 harfel
brinntider och måste justeras. Erik undersöker detta.
- Tyvärr kan styrelsen konstatera att en medlem har halkat efter med inbetalningen
av kvartalsavgift, trots upprepade påminnelser. Kassören fick styrelsens be-
myndigande att, om inte betalning snart kommer, lämna kravbrev på återstående
belopp.

- Nästa möte bestämdes preliminärt tirroå10 april.

s8.
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.
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Peter Magnus


